
 
 Číslo materiálu:                                                                                                  04/04 
Komise: Komise kulturní  
Datum: 7.12 2017   15:00 hod 
Přítomni:   
Omluveni:  
 
Neomluveni: 
Hosté: 

L. Frankovicová, T. Morawski, P. Bečán, J. Veselá, O. Dekojová, V. Lebedová, 
E. Vaňková 
 K. Špalková, I. Šanc, V.Veselý, L. Kment, J. Trešl, P. Apolen,  
 
 
Z. Jeřábek, J. Fraňková 
 

Člen RM:  
Příští jednání: Leden 2018 
 
1) Návrh usnesení pro RM:                                                                                                         
Rada města 
b e r e   n a   v ě d o m í zápis z jednání kulturní komise včetně tabulky ze dne 7.12. 2017 
 
 
2) Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 
 a. Předseda komise přivítal přítomné členy, seznámil je s programem jednání a poděkoval jim, za 

jejich práci při hodnocení grantových žádostí. 
b. V.Lebedová vznesla dotaz na počet členů komise, respektive kolik z nich se aktivně podílelo 

na hodnocení žádostí. Předseda s politováním oznámil, že bohužel ne úplně všichni členové 
komise projevili v rámci hodnocení žádostí svou aktivitu.  

c. Komise navrhuje radě města vytvořit vyhlášku ohledně povolení akcí po 22. hodině (hluk), 
v níž by bylo jasně formulováno, o jakou akci jde, její termín a pro kterou oblast se tato 
povolení ve vyhlášce udělují. Komise do této vyhlášky odhlasovala a navrhuje tyto akce: 
Královské Stříbření, Mezinárodní hudební festival, Operní týden, Veteran Rallye, akce 
Kutnohorského hudebního léta, Kinematograf bratří Čadíků, Kutnohorská kocábka, Creepy 
Teepe, Svatováclavské slavnosti, Sedlecká pouť. V této souvislosti komise navrhuje 
komunikovat tuto vyhlášku také s GASK, zda do ní zapojit také akce této instituce.  

d. Komise se shodla na potřebě zastavovat dopravu na Palackého náměstí (směr Tylova ulice) 
v době kulturních akcí na tomto místě. Např.: Svatováclavské slavnosti, Rozsvěcení vánočního 
stromu, apod. 

e. Kulturní komise navrhuje komunikovat lepší spolupráci s GASK. Např. aby nedocházelo 
k souběhu kvalitních kulturních akcí, či hudebních produkcí. Komise navrhuje společné 
jednání komise s vedením GASK na toto téma. 

f. Kulturní komise odhlasovala návrh do rady města na akce do Calendaria Cuthna (viz. Příloha) 
g. Kulturní komise se v následné diskuzi zabývala hodnocením žádostí o kulturní granty. 

Schválila předloženou tabulku hodnocení a doplnila žádosti, které splnily hodnocení, dle 
pravidel města, o žádost na Noc kostelů, vzhledem k zapojení značné části města a atraktivitě 
akce, žádost Antonína Novotného, částkou odpovídající pronájmu Tylova divadla, a o žádost 
na grant Zapni světlo pro Pešánka!, vzhledem k připomenutí významného rodáka Kutné Hory. 
Návrh komise je jako součást zápisu předložen radě města. 

h. Komise byla také seznámena s pozitivním dopadem Creepy Teepe. V době konání této akce 
byla obsazenost místních ubytovacích zařízení 95%, zvýšil se zisk místních obchodníků, obrat 
místních taxislužeb, či se zvedla návštěvnost GASKu. Komise byla také seznámena s tím, že 
během pořádání této vícedenní akce řešila policie 4 anonymní stížnosti.  



i. P. Bečán vznesl připomínku ohledně velkých akcí, kterou se již sama komise dříve zabývala: 
Možnost oslovení pořadatelů těchto akcí na posunutí jejich termínu, aby došlo k rovnoměrné 
vytíženosti celé sezóny.    
 

 
Další jednání kulturní komise: leden – přesné datum bude upřesněno  

 adresa: komise.kultura@mu.kutnahora.cz 
 
 
 
3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

a) komise žádá radu města, zda by se projednávání dále zmíněných bodů mohl zúčastnit její 
zástupce.  
b) komise navrhuje radě města vytvoření hlukové vyhlášky obsahující povolení pořádání 
akcí po 22. hodině pro následující akce. Toto povolení by platilo pro tyto akce a to pouze v době a na místech jejich konání: Královské Stříbření, Mezinárodní hudební festival, Operní 
týden, Veteran Rallye, akce Kutnohorského hudebního léta, Kinematograf bratří Čadíků, 
Kutnohorská kocábka, Creepy Teepe, Svatováclavské slavnosti, Sedlecká pouť. 
c) komise navrhuje radě města zařadit do Calendaria Cuthna:  Ortenova Kutná Hora, Kutnohorské léto 2018, Královské stříbření Kutné Hory, Kutnohorská 
kocábka, Mezinárodní hudební festival, Operní týden. 
d) komise navrhuje radě města schválení předloženého seznamu žádostí o kulturní granty 
pro rok 2018. 
 

 
 
 
4) Reakce rady města: 
 

Zapsali: Veronika Lebedová, Mgr. Tomáš Morawski  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Příloha 

 


